
Høringsinnspill	

”	Retningsliner	for	prioritering	ved	utleige	av	
Radøyhallen” 

	
Viser	til	høringsutkastet	og	sender	herved	over	følgende	innspill	til	
retningslinjene.	
	

• ”	Kring	midten	av	mai	vert	faste	leigetider	eitt	år	fram	i	tid	fordelte………”	

Jeg	antar	de	fleste	oppfatter	”sesongen”	for	leie	av	innetid	i	Radøyhallen	til	å	gjelde	
fra	1.1.	og	til	ca.	Mai	mnd.	På	samme	måte	tar	aktiviteten	seg	opp	i	hallen	fra	og	med	
august	mnd.	Og	frem	mot	jul.	

I	 følge	 framlegget	 blir	 derfor	 leieperioden	 i	 hallen	 fra	midten	 av	mai,	 til	midten	 av	
mai,	 året	 etter.	 Dette	 virker	 lite	 hensiktsmessig,	 både	 i	 forhold	 til	 praktisk	 leie,	
budsjettgrunner	 og	 eventuelt	 gebyrendringer.	 Slikt	 møte	 bør	 settes	 til	 eks.	 medio	
november,	hvor	hallen	fordeles	for	påfølgende	år.	

• ”Kring	midten	av	mai	vert	faste	leigetider	eitt	år	fram	i	tid	fordelte	i	møte	der	
kultur-	og	sørvistorget,	Radøyhallen,	ungdomskoordinatoren	og	idrettsrådet	er	
representerte”	

Det	virker	noe	”byråkratisk”	og	”overveldende”	at	en	beslutning	av	utleie	av	
Radøyhallen	skal	fattes	i	en	forsamling	av	en	slik	bredde	og	omfang.		

Det	minnes	om	at	Radøyhallen	i	utgangspunktet	er	kommunen	sitt	idrettsanlegg,	og	i	
så	måte	bør	fordeling	av	hallbruk,	legges	til		eksempelvis	Idrettsrådet,	med	
kommunen	som	sekretariat.		

Prioritering	av	idrettslige	aktiviteter	bør	ha	1.	prioritet,	og	slike	prioriteringer	bør	
utøves	av	idrettsinteresserte	og	idrettskompetente	personer.		

• Når	 det	 gjelder	 rangeringsordningen,	 så	 kan	 det	 synes	 som	 at	 det	 har	 vært	 en	
økende	tendens	at	”idrettslege”	aktiviteter	i	regi	av	kommunen,	har	tilsidesatt	andre	
idrettslige,	faste	aktiviteter.		

Det	 er	 også	 pekt	 på	 av	 ulike	 brukere,	 at	 kommunens	 interne	 aktiviteter	 har	 gått	
på/går	på	bekostning	av	lag	og	organisasjoner,	som	er	basert	på	dugnad	og/eller	har	
medlemskontingenter.	

Kommunens	 interne	aktiviteter	bør	ha	en	underordnet	prioritet,	 slik	at	kommunale	
aktiviteter	 ikke	 konkurrerer	 med	 (organiserte)	 lag	 og	 organisasjoner	 eller	 andre	
grupperinger.		



Det	signaliserer	også	feil	bruk	og	prioritering,	dersom	kommunen,	”gratis”	i	egen	regi,	
kan	 bestille	 hallen	 for	 td.	 ett	 år	 frem	 i	 tid,	 på	 bekostning	 av	 betalbare	 og/eller	
dugnadsbaserte	idrettslige	aktiviteter.	

• ”Store,	årlege	arrangement	til	faste	tider…….”	

Punktet	bør	også	innbefatte	17.	Mai	som	er	et	”fast	arrangement”,		og	bør	være	
forbehold	”folkefest”	uten	at	det	låses	til	begrensninger	som	å	”måtte	søke”,	eller	
”bestille	x.	Ant	mnd.	I	forveien”	etc.	

• Videre	bør	Radøyhallen	ikke	leies	ut	til	aktiviteter	som	innbefatter	ulike	utstillinger	av	
dyr	eller	andre	potensielt	helseutfordrende	aktiviteter.		

I	 forbindelse	med	 td.	 dyreutstillinger,	 er	 allergener	 vanskelig	 å	 fjerne.	Dette	 krever	
gjerne	et	særskilt	og	kostnadskrevende	renhold	i	etterkant.		

Som	et	kommunalt	idrettsanlegg,	som	også	blir	brukt	i	regi	av	skoler,	blir	det	i	praksis	
å	ekskludere	barn	og	unge,	eller	andre	brukere	med	allergiske/astmatiske	problemer,	
for	bruk	av	hallen	lenge	i	etterkant	av	slike	utstillinger.		

Det	 er	 også	 uheldig	 at	 kommunen	 har	 hatt	 slike	 aktiviteter,	 uten	 at	 det	 har	 blitt	
informert	 om	eller	 skikkelig	 rengjort	 i	 etterkant.	 Potensielt	 skaper	 dette	 vanskelige	
skoledager	 for	 elever	med	 allergi	 (eller	 vanskelige	 hverdager	 i	 etterkant,	 for	 andre	
brukere).	Kommunen	skal	vel	forebygge	helseplager,	ikke	skape	dem?	

Det	å	utsette	folk	for	helseplager	bør	ikke	være	en	del	av	kommunen	sin	strategi	eller	
retningslinjer	 for	utleie	 av	en	 idrettshall,	 selv	om	det	 i	 dette	utkastet	 fremkommer	
gjerne	som	en	utilsiktet	konsekvens.		

Kilde:	

https://www.naaf.no/AllergivitenSite/Miljoforhold/Katte--og-hundeutstilling-i-
offentlig-hall/	

	

	

Manger	25.1.2018	

Kenneth	Taule	Murberg	

	

	


